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Protokół nr XXXIV/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 6 lipca 2017 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 - 19.40 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 105 obręb Lwówek, 

gm. Lwówek.  

9. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 936 obręb Lwówek, 

gm. Lwówek. 

10. Projekt uchwały w sprawie: wspólnej realizacji z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad oddział w Poznaniu budowy ciągu pieszego - rowerowego 

wzdłuż DK nr 92 na odcinku Miedzichowo - Lwówek - Pniewy na terenie Gminy 

Lwówek. 

11. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania 

diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

12. Projekt uchwały w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości 

miesięcznych diet dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw. 

13. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenie Burmistrza Miasta i Gminy 

Lwówek 
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14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 w sprawie 

uchwały budżetowej na 2017 rok. 

15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek.  

16. Odpowiedź na interpelacje. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący 

Rady, Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza 

Gminy, Skarbnika Gminy, pracownika biura Rady i uczestniczące w obradach 

społeczeństwo. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad obecnych jest 13 radnych, na ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem 

Przewodniczący oznajmił, że Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. 

Nieobecni radni to Pani Bernadeta Beder-Lańdy i Pan Sebastian Liebelt. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z protokołem z obrad XXXIII sesji Rady 

Miejskiej. 

Przewodniczący stwierdził, że nie wpłynęły do niego żadne propozycje zmian, 

dlatego poprosił radnych o przyjęcie protokołu w drodze głosowania. 

 

Radni przyjęli 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” protokół 

z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy proponował wprowadzić do porządku obrad XXXIV 

sesji Rady Miejskiej następujące poprawki: 

 

1) w pkt 9. „projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 936”, - dopisać 

kolejne nr działek tj. 935/30, 935/29, 946, 945, 941/17, 942/15, 943/29, 944/35 

obręb Lwówek, gm. Lwówek. Ta zmiana następuje zgodnie z ustaleniami podjętymi 

na posiedzeniu stałych komisji Rady o poszerzenie terenów pod rozwój 

budownictwa mieszkaniowego; 

2) w pkt. 10 „projekt uchwały w sprawie: wspólnej realizacji z Generalną Dyrekcją 

Dróg Krajowych i Autostrad oddział w Poznaniu budowy ciągu pieszo - 

rowerowego wzdłuż DK nr 92 na odcinku Miedzichowo - Lwówek - Pniewy na 

terenie Gminy Lwówek”. Tu proponuje się dokonać zmiany zapisu w nazewnictwie 

w brzmieniu „projekt uchwały w sprawie: realizacji z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad budowy ciągu pieszo - rowerowego wzdłuż DK nr 92”. 

Zmiana następuje z powodu ujednolicenie nazwy dla wszystkich gmin 

podejmujących się tego zadania; 

3) dopisać do porządku obrad XXXIV sesji jako pkt 16. - „projekt uchwały 

w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek”. 

Uchwała wywołana została na skutek wniesienia skargi przez radnego 

Czarkowskiego; 

4) dopisać do porządku dzisiejszej sesji pkt 17 w brzmieniu „projekt uchwały 

w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu na rozstrzygnięcie nadzorcze nr KN-I.4131.1.353.2017.8 Wojewody 

Wielkopolskiego z dnia 8 czerwca 2017 roku”. Ta uchwała została wywołana 

z uwagi na unieważnienie nam przez Wojewodę uchwały w sprawie: uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu farmy wiatrowej 

Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa naturalnego, w gm. Lwówek. 

Po konsultacji z biurem planistycznym i naszym radcą mamy głębokie przekonanie, 

że ta uchwała jest prawidłowo sporządzona i wskazane przez Wojewodę 

nieprawidłowości nie stanowią istotnego naruszenia prawa. 
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 -Radny Czarkowski w tym miejscu zgłosił wniosek formalny o wykreślenie 

z porządku obrad XXXIV sesji pkt 11, 12 i 13.  

 

- Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do głosowania. 

 

-„za” wnioskiem Pana Czarkowskiego opowiedział się 1 radny, 11 radnych było 

„przeciw” i 1 radny „wstrzymał się” od głosowania. 

-„za” poprawką Burmistrza dot. pkt 9 porządku obrad w sprawie zmiany 

nazewnictwa projektu uchwały - opowiedziało się 12 radnych i 1 radny był 

„przeciw”, 

-„za” poprawką Burmistrza dot. pkt 10 porządku obrad w sprawie zmiany 

nazewnictwa projektu uchwały opowiedziało się 12 radnych, 1 radny „wstrzymał 

się” od głosowania. 

-„za” poprawką Burmistrza dot. wprowadzenia do porządku obrad pkt 16 

w brzmieniu "- projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek opowiedziało się 12 radnych, 1 radny był 

"przeciw". 

 

Obrady opuścili radny Kasperczak i Radny Wojciechowski w związku z tym na sali 

znajduje się11 radnych. 

 

W dalszym głosowaniu - „za” poprawką Burmistrza dot. wprowadzenia do porządku 

obrad pkt 17 w brzmieniu: projekt uchwały w sprawie: wniesienia skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na rozstrzygnięcie nadzorcze 

nr KN-I.4131.1.353.2017.8 Wojewody Wielkopolskiego z dnia 8 czerwca 2017 roku 

opowiedziało się 10 radnych, a 1 radny był „przeciw”. 

 

Na sale obrad wrócili radny Kasperczak i Radny Wojciechowski w związku z tym 

na sali znajduje się13 radnych. 

 

W tym miejscu radny Czarkowski proponował wprowadzić do porządku obrad 

wnioski zgłoszone przez mieszkańców miasta i mieszkańców wsi Chmielinko. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że wnioski zgłoszone przez 

radnego Czarkowskiego w imieniu mieszkańców zostały przesłane wszystkim 
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radnym na skrzynkę e-mail, jednak musimy mieć czas jako radni na 

przedyskutowanie tej tematyki i zapoznanie się z całością. Proponuję wobec 

powyższego zabranie ew. głosu przez publiczność w pkt wolne głosy i wnioski. 

Porządek XXXIV sesji Rady Miejskiej po zmianach przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 105 obręb Lwówek, 

gm. Lwówek.  

9. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek o nr ewid. 936, 935/30, 935/29, 

946, 945, 941/17, 942/15, 943/29, 944/35 obręb Lwówek, gm. Lwówek. 

10. Projekt uchwały w sprawie: realizacji z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych 

i Autostrad budowy ciągu pieszo - rowerowego wzdłuż DK nr 92. 

11. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania 

diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

12. Projekt uchwały w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości 

miesięcznych diet dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw. 

13. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenie Burmistrza Miasta i Gminy 

Lwówek 

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 w sprawie 

uchwały budżetowej na 2017 rok. 

15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek.  

16. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek. 
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17. Projekt uchwały w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu na rozstrzygnięcie nadzorcze nr KN-

I.4131.1.353.2017.8 Wojewody Wielkopolskiego z dnia 8 czerwca 2017 roku. 

18. Odpowiedź na interpelacje. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Kontynuując Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania poprawionego 

porządku obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej, „za” którym opowiedziało się 12 

radnych przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacji Przewodniczącego Rady z pracy międzysesyjnej załączona jest do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 2.06.2017 DO 6.07.2017 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 p. Monkiewicz w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego - Chmielinko I, 

 Dyrektorami Szkół w sprawie remontów oraz przystosowania budynków do 

zwiększonej ilości uczniów, 

 Sołtysem wsi Zębowo oraz prezesem Klubu Piłkarskiego Grom Zębowo w sprawie 

realizacji zadania „Pięknieją Lwóweckie Wsie”, 

 przedstawicielem firmy Maximus Brocker w sprawie ubezpieczenia ludzi i mienia 

gminnego, 

 Mateuszem Maćkowiak - Zakład Instalacyjno-Budowlany w celu podpisania umowy 

na przebudowę ul. Kasztanowej. 

Burmistrz wziął udział w: 

 Uroczystym otwarciu Wielkopolskich Targów Rolniczych i Wystawy Zwierząt 

Hodowlanych w Sielinku, 
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 Festynie Zaprzyjaźnionych Wsi w szkole Posadowo, 

 Tygodniu Czytania Dzieciom, 

 Podpisaniu umowy na dofinansowanie z programu MALUCH PLUS, 

 Festynie Rodzinnym Przedszkola w Lwówku, 

 Przyjęciu grupy 3-go wieku z Opalenicy, 

 Spotkaniu z okazji 5-lecia Zespołu Mała Grupa Społeczna, 

 Festynie Ekologicznym i jednocześnie podsumowaniu projektu: „Edukujemy siebie 

i społeczeństwo naszej gminy” w Pakosławiu, 

 spotkaniu w sprawie rewitalizacji, 

 spotkaniu starostów, burmistrzów i wójtów obszaru KOLD w Nowym Tomyślu, 

 otwarciu Pleneru Fotograficznego im. Andrzeja Bersza w Brodach, 

 uroczystości pożegnania absolwentów Gimnazjum, 

 zakończeniu sezonu piłkarskiego 2016/2017 - OSiR, 

 Festynie Rodzinnym w Władysławowie połączonym z odsłonięciem tablicy 

pamiątkowej w wręczeniem dyplomów dla zasłużonych mieszkańców, 

 Nocy Świętojańskiej  

 pożegnaniu ks. Sławomira Grośtego Proboszcza Brodów, 

 Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Lwówku Spółki z o.o., 

 Pikniku rodzinnym firmy Pol-Strautmann, 

 obchodach 70-lecia istnienia jednostki OSP Linie, 

 Dniach Bolewic, 

 Pogrzebie Ireneusza Skorupy Sekretarza Gminy Miedzichowo. 

W imieniu Burmistrza Sekretarz  wziął udział w: 

 II Otwartym Pikniku Rodzinnym w Grońsku organizowanym przez Polskie 

Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym. 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

(27, 28, 29) w sprawie przedłużenia powierzenia funkcji dyrektora dotychczasowemu 

dyrektorowi Gimnazjum w Lwówku, ZSiP w Brodach, ZSPiP w Posadowie, 

 (30) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy przeniesienia w planie 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej na wnioski 

kierowników jednostek budżetowych, 
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 (31, 32) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrzenia ofert 

w ramach otwartego konkursu na realizację w 2017 roku zadań publicznych, 

 (33) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy przeniesień w planie 

wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej celem wypłaty 

stypendium naukowego uczniom, 

 (34) w sprawie odwołania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Lwówku, 

 (35) w sprawie powołania Gminnej Komisji Rozwiązywania problemów 

Alkoholowych w Lwówku, 

 (36) w sprawie zmiany uchwały budżetowej zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dochodów i wydatków tytułem otrzymanej dotacji celowej na program „Pomoc 

państwa w zakresie dożywiania”. 

Ogłoszono przetarg na: 

 Przetarg publiczny, ofertowy, nieograniczony na sprzedaż drewna opałowego 

pozyskanego z wycinki drzew w miejscowości Grońsko. 

Rozstrzygnięto przetarg na: 

 Przebudowa drogi gminnej – ulicy Kasztanowej w Lwówku. 

 Złożono następujące oferty: 

 

Nr 
Nazwa I Adres Wykonawcy 

składającego ofertę 

Kryteria wyboru ofert  

- cena: PLN  

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: msc 

1 

„POL-DRÓG DRAWSKO POMORSKIE 

S.A. 

ul. Podmiejska 2, 78-500 Drawsko Pomorskie  

- cena:  841 681,10 PLN 

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 72 msc 

2 

Konsorcjum: 

Lider: INFRAKOM KOŚCIAN 

Sp. z o.o. spółka komandytowa 

ul. F. nowowiejskiego 4, 64-000 Kościan 

Partner: INFRAKOM Sp. z o.o. 

ul. F. Nowowiejskiego 4, 64-000 Kościan 

- cena:  921 420,23 PLN 

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 84 msc 

3 

CAŁUS spółka z o.o. spółka komandytowa 

Boruja Nowa 47B, 64-300 Nowy Tomyśl   

- cena:  880 000,00 PLN 

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 96 msc 

4 

Zakład Instalacyjno – Budowlany 

Mateusz Maćkowiak 

ul. Świętojańska 7, 64-310 Lwówek 

- cena: 763 020,33 PLN 

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 96 msc 
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 Otwarty konkurs ofert na realizację w 2017 roku - w formie wspierania – niżej 

wymienionych zadań publicznych przez organizacje pozarządowe oraz podmioty 

wymienione w art. 3 ust.3 w/w ustawy prowadzące działalność pożytku 

publicznego, na terenie Gminy Lwówek: 

Zadanie nr1. Prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej 

w zakresie uzależnień (w tym uzależnień behawioralnych) i przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie. 

 

1 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew 

Wielkopolska Hufiec Nowy Tomyśl 

1.500 zł 

 RAZEM 1.500 zł 

 

Zadanie nr 2. Wspieranie działań podejmowanych przez organizacje pozarządowe 

ukierunkowanych na profilaktykę i rozwiązywanie problemów alkoholowych 

i przeciwdziałanie narkomanii. 

 

1 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew 

Wielkopolska Hufiec Nowy Tomyśl 

1 900 zł 

2 Gospodynie Wiejskie Pakosław   600 zł 

 RAZEM 2 500 zł 

 

Zadanie nr 3. Letni wypoczynek dzieci i młodzieży 2017 r (dział 854) 

1 Polskie Stowarzyszenie na rzecz osób z 

upośledzeniem umysłowym Koło w Lwówku Wlkp. 
1 350 zł 

2 Stowarzyszenie Aktywna wieś Zębowo 5 000 zł 

3 Uczniowski Klub Sportowy „ ISKRA” 7 000 zł 

4 Parafia Rzymskokatolicka  pw.  NMPW w Lwówku 3 000 zł 

5 Stowarzyszenie Nasze Brody 5 650 zł 

6 Stowarzyszenie „Bródki nasza wieś aktywna 500 zł 

7 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew 

Wielkopolska Hufiec Nowy Tomyśl 
4 500 zł 

8 Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody 1 000 zł 



 10 

9 "Gospodynie Wiejskie Pakosławia" 2 000 zł 

 RAZEM 30.000 zł 

 

-Radna Woźna interesowała się wydanymi przez Burmistrza zarządzeniami 

w sprawie powołania i odwołania członków Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Czy w tym konkretnym przypadku nastąpiła zmiana składu 

osobowego tej komisji? - pytała radna Woźna. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że w tej Komisji zmienili się 

członkowie. Skład Komisji został poszerzony, a najprościej jest anulować stare 

zarządzenie i wydać nowe. W skład tej Komisji powołaliśmy 3 nowych członków 

i dlatego wydaliśmy całkowicie nowe zarządzenie. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym zgłoszona została 1 interpelacja, na którą Burmistrz Miasta 

i Gminy udzielił odpowiedzi na piśmie. 

-Radny Czarkowski pytał Burmistrza Miasta i Gminy Pana Długosza kiedy nastąpi 

podłączenie posesji położonych we wsi Chmielinko do wodociągu miejskiego, gdyż 

w wypowiedziach publicznych deklarował Pan, że jeśli znajdą się wolne środki 

w budżecie to jeszcze w miesiącu czerwcu zostaną podjęte prace, a teraz z Pana 

wypowiedzi wynika, że dopiero w okresie jesiennym. Dlatego prosimy o konkretną 

odpowiedź. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że odpowiedź na to zapytanie 

zostanie udzielona radnemu na piśmie. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 105 

obręb Lwówek, gm. Lwówek.  

 

- Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że ww. uchwała została 

wywołana na złożony przez właściciela gruntów wniosek o przekształcenie działki 

nr ewidencyjny 105 obręb Lwówek pod budownictwo mieszkaniowe. W planie 
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zagospodarowania przestrzennego teren ten jest zaznaczony z możliwością 

przekształcenia go pod rozwój budownictwa mieszkaniowego. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię wypracowaną przez 

stałe Komisje Rady w ww. temacie, która jest pozytywna. 

 

Z uwagi, iż nie wniesiono żadnych zapytań przystąpiono do głosowania uchwały. 

 

Uchwała nr XXXIV/202/2017 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 

105 obręb Lwówek, gm. Lwówek została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9.  Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 936, 

935/30, 935/29, 946, 945, 941/17, 942/15, 943/29, 944/35 obręb Lwówek, gm. 

Lwówek. 

 

- Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że uchwała została również 

wywołana na wniosek, jednakże nastąpiły w niej zmiany, które wcześniej 

omawialiśmy na posiedzeniu stałych Komisji Rady.  

Na wniosek Państwa radnych nastąpi poszerzenie terenów pod rozwój budownictwa 

mieszkaniowego i urządzenie drogi przejazdowej, aż po ulicę Kamionki, dlatego 

nastąpi zmiana zewnictwa uchwały. Grunt ten położony jest w Lwówku od strony 

Chmielinka. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię wypracowaną przez 

stałe Komisje Rady ww. temacie, która jest pozytywna. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag, ani zapytań, w związku z tym przystąpiono do 

głosowania uchwały. 

 

Uchwała nr XXXIV/203/2017 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki o nr ewid. 
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936, 935/30, 935/29, 946, 945, 941/17, 942/15, 943/29, 944/35 obręb Lwówek, gm. 

Lwówek została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: realizacji z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad budowy ciągu pieszo - rowerowego wzdłuż DK nr 92. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad wystąpiła do 3 gmin (Miedzichowo, Lwówek, Pniewy) 

o partnerstwo we współfinansowaniu budowy ciągu rowerowo - pieszego wzdłuż 

Drogi Krajowej nr 92. 

Jak już wcześniej wspominaliśmy my będziemy partycypować w koszty 

opracowania projektu. W tym roku przekażemy 50 tys. zł i w 2018 roku 60 tys. zł. 

-Radny Trzybiński sugerował, aby poszerzyć zakres prac i skierować tę inwestycję 

wzdłuż naszej obwodnicy. Pozwoliłoby to w przyszłości na kontynuacje budowy 

ścieżek do poszczególnych miejscowości w gminie. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że ciąg pieszo - rowerowy 

będzie wchodził w pas jezdni na wlocie miasta i będzie wychodzić w pasie jezdni na 

wylocie miasta. Te działania zmierzają do pobudzenia życia w naszym miasteczku. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię stałych komisji Rady, 

która jest pozytywna. 

 

Ponieważ radni nie wnieśli uwag, ani zapytań w związku z tym przystąpiono do 

głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIV/204/2017 w sprawie: realizacji z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad budowy ciągu pieszo - rowerowego wzdłuż DK nr 92 została 

przyjęta 11 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i załączona jest do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 11.  Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad 

wypłacania diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że ta uchwała jest pokłosiem 

uchwalonego budżetu na 2017 rok, gdzie zaplanowaliśmy 5% wzrost diet. 

W tym miejscu Burmistrz wniósł autopoprawkę do § 2 i do § 8.  w brzmieniu: 

„§ 2. 1. Przewodniczący Rady Miejskiej będzie otrzymywał począwszy od 

1 stycznia 2017 r. zryczałtowaną miesięczną dietę w wysokości 100% - kwoty 

określonej w § 1. 

2. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej będzie otrzymywał począwszy od 1 stycznia 

2017 r. zryczałtowaną miesięczną dietę w wysokości  57,38% - kwoty określonej 

w § 1. 

3. Przewodniczący stałych Komisji otrzymywać będą począwszy od 1 stycznia 

2017 r. zryczałtowaną miesięczną dietę w wysokości  45,83%. - kwoty określonej 

w § 1. 

4. Pozostali radni będą otrzymywać począwszy od 1 stycznia 2017r. zryczałtowaną 

dietę miesięczną w wysokości 37,26%.- kwoty określonej w § 1. 

§ 8. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 

 

Opinia stałych Komisji Rady w tym temacie jest pozytywna. 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIV/205/2017 w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad 

wypłacania diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych została 

przyjęta 10 głosami „za”, przy2 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie „przeciw”. 

Uchwała załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: określenia zasad przyznania 

i wysokości miesięcznych diet dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wniósł autopoprawki do §1.1, §2.1 i §5  

w brzmieniu: 

„§ 1. 1. Ustala się dietę dla sołtysów Gminy Lwówek począwszy od 1 stycznia 

2017 r. w wysokości 220,00 zł (słownie: dwieście dwadzieścia złotych) miesięcznie.  

§ 2. 1. Diety wypłacane są do 10 dnia każdego miesiąca, następującego po miesiącu 

za który dieta przysługuje na konto bankowe wskazane przez sołtysa.  
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§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 

 

Radni nie wnieśli uwag, ani zastrzeżeń, w związku z tym przystąpiono do 

głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIV/206/2017 w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości 

miesięcznych diet dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw została przyjęta 

12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenie Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek 

 

-Radca Prawny Pan Przewoźny przypomniał, że do projekt uchwały w sprawie: 

ustalenia wynagrodzenie Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek należy również 

wnieść poprawkę, aby była ona spójna z wcześniej podejmowanymi przez nas 

uchwałami. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak proponował zmianę w § 1. 1.   

i § 3 w następującym brzmieniu: § 1. 1.  "Ustala się wynagrodzenie miesięczne 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Lwówek, począwszy od 1 stycznia 2017 r."  

i § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia". 

-Radny Czarkowski interesował się kwotą proponowanych podwyżek w ciągu 

całego roku. 

-Skarbnik Gminy Pani Kaczmarek informowała, że wszystkie podwyżki, które tu 

dziś są podejmowane w ciągu roku będą generowały koszty z budżetu gminy  

w wysokości 14.792,16 zł. 

 

„za” proponowanymi poprawkami opowiedziało się 12 radnych, 1 radny był 

„przeciw”. 

 

Uchwała nr XXXIV/207/2017 w sprawie: ustalenia wynagrodzenie Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” 

i załączona jest do niniejszego protokołu. 
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Ad. 14 Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 

w sprawie uchwały budżetowej na 2017 rok. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przedstawił i szczegółowo omówił zmianę 

budżetu gminy na 2017 rok:  

Budżet niniejszą uchwałą zwiększył się po stronie dochodów o kwotę 41.025,71, 

natomiast po stronie wydatków budżet zwiększył się o kwotę 55.000,00. 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, 75618 Wpływy z innych opłat, § 0490 

wpływy z innych opłat lokalnych – kwota 12.000,00 (zajęcie pasa drogowego). 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758 Różne rozliczenia, rozdział 75814 Różne 

rozliczenia finansowe, § 0940 Wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych – kwota 

29.025,71 (rozliczenie TU UNIQA z lat ub. z tyt zwrotu odszkodowania). 

WYDATKI: 

1. Zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Brody, w zadaniu „Poprawa estetyki wsi” 

w dz. 900, rozdział 90004 z § 4300 zakup usług  – kwota 2.000,00 do § 4210 zakup 

materiałów – kwota 2.000,00. 

2. Zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Grońsko, w zadaniu „Poprawa estetyki wsi” 

w dz. 900, rozdział 90004 z § 4210 zakup materiałów – kwota 400,00 do § 4300 

zakup usług – kwota 400,00 oraz w zadaniu „Kultywowanie tradycji wiejskiej w dz. 

921, rozdział 92195 Pozostała działalność, z § 4300 zakup usług – kwota 500,00 do 

§ 4210 zakup materiałów – kwota 500,00. 

3. Zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Bródki, w zadaniu „Utrzymanie czystości 

i zieleni” w dz. 900, rozdz. 90004, z § 4300 zakup usług  – kwota 1.500,00 do 

§ 4210 zakup materiałów – kwota 1.500,00. 

4. Zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Komorowice z zadania „Remont 

i utrzymanie dróg” z dz. 600, rozdz. 60016 z 4210 zakup materiałów – kwota 

4.000,00  do dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby, § 4210 zakup 

materiałów – kwota 4.000,00 do zadania „Utrzymanie i doposażenie salki 

wiejskiej”. 

5. Przeniesienie w planie wydatków z dz. 854, rozdział 85401 Świetlice szkolne, 

§ 3020 wydatki osobowe- kwota 114,00 do dz. 801, rozdział 80101 Szkoły 

podstawowe, § 3020 wydatki osobowe- kwota 114,00 – zmiana na wniosek dyr. SP 

Lwówek. 
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6. Umniejszenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, 

§ 6800 Rezerwy na inwestycje – kwota 50.000,00. 

7. Umniejszenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, 

§ 6050 wydatki inwestycyjne – zadanie „Termomodernizacja budynku SP Lwówek” 

– kwota 150.000,00. 

8. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, 

§ 6050 wydatki inwestycyjne – kwota ogółem 225.000,00 z przeznaczeniem na 

modernizacje budynków oświatowych celem przystosowania pomieszczeń 

lekcyjnych i sanitarnych dla dzieci. W tym: ZSPiP Brody 15.000,00, ZSPiP 

Chmielinko 25.000,00, ZSPiP Pakosław 22.000,00, ZSPiP Zębowo 33.000,00, 

ZSPiP Posadowo 80.000,00 oraz SP Lwówek 50.000,00. 

9. Przeniesienie  planu wydatków pomiędzy zadaniami  w dz. 010, rozdział 01095 

Pozostała działalność, § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 12.000,00 (wkład 

Gminy do planowanego projektu „Pięknieją lwóweckie wsie”- dot. sołectwa 

Zgierzynka - projekt nie uzyskał dofinansowania) – kwotę te przenosi się do zadania 

realizowanego przez Zębowo „Pięknieją lwóweckie wsie – misja Zębowo. 

Zachować tradycje, dogonić cywilizacje” w dz. 010, rozdział 01095, § 6050. 

10. Zwiększenie planu wydatków w dz. w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała 

działalność, § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 11.000,00 na zadanie realizowane 

przez Zębowo „Pięknieją lwóweckie wsie – misja Zębowo. Zachować tradycje, 

dogonić cywilizacje” w dz. 010, rozdział 01095, § 6050. 

11. Umniejszenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016, § 6050 wydatki 

inwestycyjne – kwota 100.000,00 z zadania „Przebudowa drogi gminnej – ul. 

Kasztanowa w Lwówku – zmiana po przetargu.  

12. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016, § 6050 wydatki 

inwestycyjne – kwota – 30.000,00 – jako „Budowa parkingu przy ul Gimnazjalnej 

w Lwówku”. 

13. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60095, § 6050 wydatki 

inwestycyjne – kwota 10.000,00 na zadanie „Poprawa estetyki wsi – Budowa 

biesiadnika w miejscowości Brody”. 

14. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne, 

§ 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 20.000,00 z przeznaczeniem na modernizację 

budynku garażowego dla OSP Posadowo.  
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15. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92116 Biblioteki, § 2480 Dotacja 

podmiotowa - kwota 17.000,00 z przeznaczeniem na remont czytelni w Bibliotece 

w Lwówku. 

16. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921 , rozdział 92109 Domy kultury, świetlice 

i kluby, § 4300 zakup usług– kwota 5.000,00 na bieżące utrzymanie świetlic 

wiejskich. 

17. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60011 Drogi publiczne krajowe 

§ 6220 Dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 

realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych innych jednostek sektora finansów 

publicznych – kwota 50.000,00 - I transza, w roku 2018- II transza - kwota 

60.000,00 z przeznaczeniem na koszty opracowania dokumentacji projektowej przy 

wspólnej realizacji budowy ciągu pieszo – rowerowego wzdłuż drogi krajowej nr 92 

na odcinku Miedzichowo- Bolewice- Lwówek – Pniewy – Chełmno na terenie 

Gminy Lwówek. 

18. Umniejszenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80113 Dowożenie uczniów do 

szkół, § 4210 zakup materiałów – kwota 8.500,00. 

19. Umniejszenie planu wydatków w dz. 900, rozdział 90095 Pozostała działalność, 

§ 4300 zakup usług – kwota 4.500,00. 

20. Zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Posadowo, z zadania „Budowa placu zabaw” 

z dz. 600, rozdział 60095 z § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 5.000,00 do 

przedsięwzięcia pn „Utrzymanie zieleni” do dz. 900, rozdz. 90004 Utrzymanie 

zieleni, § 4300 zakup usług – kwota 2.500,00 oraz do dz. 921, rozdział 92195 

Pozostała działalność – kwota ogółem 2.500,00 z tego: § 4210 zakup materiałów – 

kwota 1.500,00, § 4300 zakup usług – kwota 1.000,00 na zadanie pn. „Organizacja 

festynu”. 

 

W budżecie zabezpiecza się po stronie rozchodów kwotę 25.000,00 na wypłatę 

pożyczek zwrotnych dla Stowarzyszeń Gminy Lwówek, które otrzymają 

dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego na realizację złożonych wniosków. 

Spłata pożyczek będzie oprocentowana, zwrot udzielonych pożyczek w I kwartale 

2018 roku na rachunek budżetu Gminy.  

-Radna Woźna interesowała się kwotą 20 tys. zł na modernizacje budynku na 

potrzeby OSP w Posadowie. Czy to kwota będzie wystarczająca? 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że dotychczasowy budynek to 

tzw. mury pruskie, który w zasadzie uległ całkowitemu zniszczeniu. 

Jeśli uda się nam przenieść OSP w Posadowie do obiektu po byłej przepompowni to 

na pewno będą tam lepsze warunki lokalowe i estetyczne. Niektóre prace zostaną 

wykonane przez fachowców, ale większość prac druhowie deklarowali wykonać we 

własnym zakresie. 

 

Radni nie wnieśli więcej zapytań, opinia stałych Komisji w tym temacie jest 

pozytywna, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIV/208/2017 w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 

w sprawie uchwały budżetowej na 2017 rok została przyjęta 12 głosami „za”, przy 

1 głosie „wstrzymującym się” i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek.  

 

-Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny przypomniał, że uchwała zmieniająca 

Wieloletnia Prognozę Finansową jest tabelarycznym odzwierciedleniem zmian 

dokonanych w uchwale budżetowej. 

 

Radni Uchwałę nr XXXIV/209/2017 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lwówek przyjęli 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. Uchwała załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

 

-Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny poinformował, że do biura Rady wpłynęło 

pismo Pana Czarkowskiego mające znamiona skargi na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek. 

Pismo załączone jest do niniejszego protokołu. 

Pismo składa się jak gdyby z dwóch części i było szczegółowo omawiane na 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej. 
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W części pierwszej Pan Czarkowski skarżył się na nie udzielenie przez Burmistrza 

informacji publicznej na złożony przez radnego wniosek dot. - udostępnienie decyzji 

Starosty Powiatowego w Nowym Tomyślu nakładającej karę za usunięcie drzew bez 

zezwolenie w Parku Miejskim. 

W drugiej części, radny Czarkowski podważał działalność Burmistrza w zakresie 

dotyczącym ochrony środowiska - dot. nielegalnego składowania odpadów i śmieci 

na działce 55/1 obręb Grońsko. 

Radni wypracowali stosowne stanowisko i uznali skargę za niezasadną. 

-Radny Czarkowski stwierdził, że radni zajęli stanowisko tylko do pierwszej części 

skargi odnośnie ujawnienia informacji publiczne, zaś drugą część po prostu 

pominęli. Należało skargę skierować pod obrady Komisji Rewizyjnej i tam 

szczegółowo ją przeanalizować - sugerował radny Czarkowski. 

-Radny Wojciechowski zwrócił się z pytaniem do Radcy Prawnego czy tego typu 

pisma musi rozpatrywać Komisja Rewizyjna, czy może bezpośrednio rozpatrywać je 

Rada. 

-Radca Prawny, Pan Przewoźny informował, że tego typu pisma mające formę 

skargi Rada Miejska musi rozpatrzeć w formie uchwały. Może takie pismo być 

skierowane do pracy w Komisji i to nie tylko Rewizyjnej, ale może i też rozpatrzeć 

to cała Rada. Nie ma przepisów prawnych, które nie zezwalałyby na taką działalność 

Rady. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przerywając burzliwą 

wymianę zdań pomiędzy radnym Czarkowskim, Burmistrzem i radnymi, odczytał 

uzasadnienie do uchwały, które przedstawia w skrócie cały proces procedowania i 

wypracowania stosownej opinii na złożoną przez radnego skargę: 

 „W dniu 26 czerwca 2017 r. do Rady Miejskiej w Lwówku wpłynęła skarga 

Pana Krzysztofa Czarkowskiego, radnego Rady Miejskiej w Lwówku, na 

działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

 Art. 229 pkt 3 K.p.a. stanowi, iż jeżeli przepisy szczególne nie określają innych 

organów właściwych do rozpatrywania skarg, organem właściwym do rozpatrzenia 

skargi dotyczącej zadań lub działalności wójta (burmistrza lub prezydenta miasta) 

i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, o ile zadania lub działania nie 

dotyczą spraw zleconych z zakresu administracji rządowej, jest rada gminy. 

 Rada gminy jest organem kolegialnym, który zgodnie z art. 14 ust. 1 Statutu 

Miasta i Gminy Lwówek, działa na sesjach. Za art. 25 ust. 1 Statutu należy 



 20 

stwierdzić, że Rada obraduje na sesjach i rozstrzyga w drodze uchwał sprawy 

należące do jej kompetencji, określone w ustawie o samorządzie gminnym oraz w 

innych ustawach, a także w przepisach prawnych wydawanych na podstawie ustaw. 

 Tematy poruszone w skardze rozpatrzone zostały podczas posiedzenia 

wspólnych Komisji Rady Miejskiej w Lwówku, które odbyło się w dniu 28 czerwca 

2017 r., w salce UMiG Lwówek. Wysłuchano strony skarżącej, jak i Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek oraz Sekretarza Gminy. Radni zapoznani zostali również 

z dokumentami przedłożonymi przez Sekretarza Gminy, dotyczącymi spraw 

poruszanych w skardze. 

 Skarga dotyczyła dwóch problemów. W części pierwszej Pan Czarkowski 

skarżył się na nieudzielenie przez Burmistrza informacji publicznej na złożony przez 

niego wniosek. W części drugiej, radny Czarkowski podważał działalność 

Burmistrza w zakresie dotyczącym ochrony środowiska. 

 Odnosząc się do pierwszej części skargi, radni, po wysłuchaniu wyjaśnień 

stron oraz po zapoznaniu się z dokumentacją przedstawioną przez Sekretarza, uznali 

skargę za niezasadną. Pan Czarkowski, mimo stawianych przez siebie tez, otrzymał 

w ustawowym terminie odpowiedź, w której zamieszczono skany dokumentów 

interesujących wnioskodawcę. Dwa z oczekiwanych przez Niego dokumentów nie 

zostały dostarczone radnemu, o czym skarżący został powiadomiony. Jeden, ze 

względu na fakt, iż organ wystawiający dokument zastrzegł, że nie może on być 

powielany bez jego zgody, drugi - z powodu złożonego przez gminę odwołania 

i przesłania dokumentacji do SKO. Pan Czarkowski, zgodnie z obowiązującymi 

przepisami zawartymi w ustawie o dostępie do informacji publicznej, w ustawowym 

terminie poinformowany został do kogo należy zwróci się w celu uzyskania wglądu 

w przedmiotowe dokumenty. Fakt, że radny Czarkowski oczekiwał innego rodzaju 

odpowiedzi, nie może stanowić podstawy do uznania skargi za zasadną. 

 Rozpatrując drugą część skargi radni poparli zdanie Przewodniczącego Rady, 

że wymienione przez Pana Czarkowskiego sprawy badane były przez różnego 

rodzaju instytucje zewnętrzne uprawnione do wydawania w tym względzie ocen. 

Nie stwierdzono, by instytucje te nałożyły na Burmistrza jakiekolwiek kary za 

ewentualne nieprawidłowości. Dodatkowo Burmistrz podejmuje nieustannie 

działania zmierzające do wyeliminowania nieprawidłowości. W dniu 7 lipca 2017 r. 

ma się odbyć kolejna lustracji terenów, na których mogą być nielegalnie składowane 

odpady. W lustracji mogą wziąć udział zainteresowani radni. Biorąc powyższe pod 
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uwagę, również w tym względzie radni uznali skargę Pana Czarkowskiego za 

niezasadną. 

 Podsumowując wyżej wymienione argumenty należy stwierdzić, że podjęcie 

niniejszej uchwały jest zasadne.” 

-Radny Czarkowski zabierając głos stwierdził, że nie zgadza się z wypracowanym 

stanowiskiem i dlatego w dniu wczorajszym złożył skargę do rozpatrzenia przez 

WSA w Poznaniu. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że takie prawo ma każdy radny, 

jednak należy zaznaczyć, że w momencie kiedy temat ten był omawiany na 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Pan Czarkowski nie wyraził nim zainteresowania 

i opuścił posiedzenie. Radni natomiast analizowali szczegółowo opisane przez Pana 

Czarkowskiego zdarzenia wraz z przedstawioną dokumentacją i uznali Pana skargę 

za niezasadną. 

 

Z uwagi, iż żaden radny nie wniósł uwag, ani nie zabrał głosu Przewodniczący Rady 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała nr XXXIV/210/2017 w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu na rozstrzygnięcie nadzorcze nr KN-

I.4131.1.353.2017.8 Wojewody Wielkopolskiego z dnia 8 czerwca 2017 roku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz zabierając głos zwrócił się z prośbą do 

radnych o podjęcie tej uchwały ponieważ Wojewoda Wielkopolski rozstrzygnięciem 

nadzorczym nr KN-I.4131.1.353.2017.8 z dnia 8 czerwca 2017 roku stwierdził 

nieważność uchwały nr XXXII/187/2017 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 27 

kwietnia 2017 roku, w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni 

kruszywa naturalnego w gm. Lwówek – ze względu na istotne naruszenie prawa.  

Kontynuując Burmistrz informował, że po głębokiej analizie z biurem projektowym 
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i  radcaą prawnym stwierdzono, że wskazania zawarte w rozstrzygnięciu Wojewody 

nie stanowią istotnego naruszenia prawa.  

Działka, którą wskazuje się jakoby była odrolniona z naruszeniem prawa, jest 

odrolniona prawidlowo. Turbina wiatrakowa bowiem nie zajmuje całego areału 

tylko jej część. Dlatego stwierdzono, że grunt określony w przedmiotowym planie 

jest zgodny z ustaleniami, a Urząd zachował wszelkie prawne działania - tu mam na 

myśli - stwierdził Burmistrz - wyłożenie planu do wglądu, dyskusja publiczna, 

przyjęcie uwag, głosowanie tych uwag oraz podjęcie stosownej uchwały. Wszystko 

z zachowaniem określonych form prawnych i terminów. 

-Radny Czarkowski twierdził, że jeśli Wojewoda unieważnił tę uchwałę, to 

należałoby pozostawić ją w niezmienionym stanie, gdyż w przeciwnym razie 

Państwo radni będą występować przeciwko mieszkańcom wsi Chmielinka, którzy tę 

skargę wnieśli do Wojewody. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że poprzednia uchwała 

odnośnie urządzenia farmy wiatrowej Chmielinko II, również została zaskarżona 

i po naszym odwołaniu się Naczelny Sąd Administracyjny stwierdził, że uchwała 

jest prawidłowa i obowiązująca i przywrócił ją do stanu prawnego. 

-Radny Czarkowski ponownie apelował, aby pozostawić uchwałę zgodnie z decyzją 

Wojewody Wielkopolskiego, gdyż dzisiejszym posunięciem będziemy głosować 

przeciwko mieszkańcom okręgu wyborczego wsi Chmielinko. 

Tu radny Czarkowski wdał się w polemikę stwierdzając, że radni ulegają naciskom 

Burmistrza. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przerywając burzliwą dyskusję stwierdził, że 

przy podejmowaniu tej uchwały wszyscy radni mieli pełną świadomość czego ona 

dotycz. Dziś nie można zaprzeczać samym sobie poprzez zmianę swoich 

wcześniejszych decyzji. 

Zaznaczyć należy, że radni podejmując tę uchwałę nie kierowali się interesem 

inwestora, ale mieli na względzie przede wszystkim rozwój i dobro naszej gminy. 

-Radny Wojciechowski stwierdził, że my żyjemy w Państwie demokratycznym, 

a w demokracji łatwiej będzie jeśli radny Czarkowski zmieni swoje zdanie, aniżeli 

pozostałych 14 radnych swoje. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag, ani zapytań w związku z tym przystąpiono do 

głosowania. 
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Radni Uchwałę Nr XXXIV/211/2017 w sprawie wniesienia skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na rozstrzygnięcie nadzorcze 

nr KN-1.4131.1.353.2017.8 Wojewody Wielkopolskiego z dnia 8 czerwca 2017 

roku przyjęli 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. Uchwała załączona jest do 

protokołu. 

 

Ad. 18. Odpowiedź na interpelacje. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że odpowiedź na zapytanie 

radnego Czarkowskiego zostanie udzielona na piśmie. 

 

Obrady opuściła radna Gabriela Woźna w związku z tym na sali znajduje się 12 

radnych. 

 

Ad. 19. Wolne głosy i wnioski. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przedstawił pismo Pani Katarzyny Luch, 

która wnioskuje do Rady Miejskiej w Lwówku o wyegzekwowanie od Sołtysa wsi 

Posadowo przestrzegania prawomocnego postanowienia Sądu. 

Pismo było przedmiotem dyskusji na posiedzeniu stałych Komisji Rady, gdzie 

członkowie uznali „jednogłośnie”, że Rada Miejska nie posiada kompetencji, ani 

żadnych „instrumentów” prawnych do rozpatrywania tego typu spraw wynikających 

z treści pisma przedstawionego przez Panią Luch. 

-Radny Czarkowski wniósł wniosek o dopuszczenie do głosu obecnych na sali 

mieszkańców wsi Chmielinko. 

-Mieszkanki wsi Chmielinko Pani Rałowicz i Pani Janas zwracały się o pomoc 

w rozwiązaniu problemu zalewania posesji, które maja miejsce przy obfitych 

opadach deszczu. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że w ramach bieżącego 

utrzymania dróg w ostatnim czasie odnowiliśmy i udrożniliśmy rów, który położony 

jest równolegle czyli wzdłuż zalewanych posesji. Odkryto kratki kanalizacyjne i je 

udrożniono. Ten problem zawsze powstaje przy opadach nawalnych, gdyż cały ten 

teren jest bardzo nisko położony. 
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Aby pobudować kanalizację sanitarną jak to Państwo proponujecie, to przede 

wszystkim należałoby spełnić kilka warunków tj.: 

-zabezpieczyć środki w budżecie na opracowanie podkładów geodezyjnych, 

-wystąpić o pozwolenie na budowę,  

-ponadto uwzględnić zadanie w planach inwestycyjnych gminy, 

-ogłosić przetarg na realizację tego zadania wraz z zachowaniem wszelkich 

wymogów prawnych. 

-Radny Czarkowski twierdził, że aby pobudować ten odcinek kanalizacji sanitarnej 

to kwestia 26 - 31 tys. zł. Tu należy zaznaczyć - stwierdził Pan Czarkowski, że takie 

dane otrzymaliśmy od pracownika Urzędu - Pana Pacholaka. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że za pewne były to tylko 

wstępne kalkulacje i obliczenia. Aby podjąć się realizacji takiego zadania, to należy 

tak jak to było już wcześniej wspomniane zachować wszelkie wymogi prawne. 

-Radny Czarkowski proponował, aby zaprosić do Chmielinka Komisje Rolnictwa na 

wizytowanie tego terenu. 

-Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny informował, że Komisja Rolnictwa 

uwzględniła to zadanie w swym rocznym planie pracy. 

-Radny Czarkowski w imieniu mieszkanki wsi Chmielinko Pani Kaźmierczak pytała 

kiedy zostanie podłączona jej posesja do wodociągu miejskiego. 

-Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśnił, że sprawa była poruszana na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady, gdzie uzgodniono, że do tematyki powrócimy 

w okresie jesiennym, kiedy to ZGK w Lwówku będzie pracował nad wieloletnim 

planem rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych.  

-Ponownie zabierając głos Pan Czarkowski stwierdził, że w dzisiejszej przerwie 

sesyjnej Prezes ZGK wyjaśniał powyższe sprawy z zainteresowaną, w związku 

z tym odstępuje od udzielenia dalszych wyjaśnień w tej kwestii. 

-Radny Wojciechowski złożył podziękowania „na ręce” Burmistrza Miasta i Gminy 

w imieniu dzieci szkolnych z Brodów za pomoc w zorganizowaniu wycieczki do 

Biskupina. 

- Radny Kasperczak interesował się tokiem prac nad urządzeniem parkingu przy ul. 

Sczanieckiej w Lwówku. Należałoby też rozważyć możliwość urządzenia choć kilka 

miejsc dla dużych samochodów typu TIR. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśnił, że jesteśmy w trakcie przygotowywania 

dokumentacji geodezyjno - projektowej. Będzie to parking dla osób dojeżdżających 

do pracy i dla dowożących autobusów zakładowych.  

-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak wyjaśnił, że z tymi TIR - ami to będzie mały 

problem, ponieważ z obu stron ulic - Sczanieckiej i Gimnazjalnej są usytuowane 

znaki ograniczające tonaż pojazdów do 10 t. 

-Radna Starosta zwróciła uwagę, aby na drodze w kierunku Komorowic usytuować 

znak ograniczający tonaż pojazdów, gdyż może dojść do zarwania przebiegającego 

przez drogę mostku. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że aby ograniczyć tonaż na 

drogach gminnych musimy mieć zgodę Powiatowej Komendy Policji. 

-Radna Kubiak wskazywała, że na ścieżce rowerowej w Grońsku jest zamieszczony 

znak „droga tylko dla rowerzystów” i często dochodzi do sytuacji nakładania 

pieszym mandatów przez Policję. Dlatego należałoby zmienić znak na ciąg pieszo -

rowerowy. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz zapewnił, że z takim pismem Urząd 

wystąpi do Zarządcy tej Drogi. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że mieszkańcy ul. Słonecznej 

skarżą się na wstawianie samochodów osobowych na chodnikach co utrudnia 

przejście dla przechodniów. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że prawa strona jest prawidłowo 

oznakowana, gdyż jest tam ciąg rowerowo - pieszy. Zaś po lewej stronie krawężnik 

jest celowo obniżony aby mogły parkować samochody. 

 

Ad. 20. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu tematyki porządku obrad Przewodniczący Pan Piotr Przewoźny 

zamknął obrady sesyjne wypowiadając słowa " zamykam obrady XXXIV sesji Rady 

Miejskiej w Lwówku". 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 


